
Technische vragen
Van : D66 Gouda  - Mieke Kars
Datum vraag : 5 maart 2020
Onderwerp : Ecopark
Raadsadviseur.   : Jacoline Holdijk 
Datum antwoord : 10 maart 2020

Vragen:
1. De structuurvisie Groen gaat uit van 15% groen. In het voorstel wordt 

aangegeven dat 15% van het oppervlak van het terrein onverhard/groen 
wordt. Wat wordt bedoeld met onverhard/groen? 

2. Welke ideeën zijn er voor het toepassen van de 15% groen in deze 
omgeving? Is het college voornemens de optie om het voetgangerspad 
langs het Gouwekanaal vanaf de Malle Molen door te trekken rondom het 
toekomstige Ecopark hiervoor te benutten? 

3. Het Ecopark krijgt naast het klassieke afvalbrengstation ook functies die 
bijdragen aan het waardebehoud van grondstoffen (circulaire economie) 
zoals een kringloopwinkel. Biedt het Ecopark deze diensten enkel voor de 
lokale inwoners/bedrijven aan of kunnen mensen/ bedrijven uit de regio 
hier ook gebruik van maken?

4. Bij de kanttekeningen in het voorstel wordt aangegeven dat de grond niet 
bouwrijp is en op enkele plekken is vervuild. Vanuit kostenoverweging is 
besloten de vervuilde grond niet af te voeren. Wordt de vervuilde grond 
dusdanig ingepakt zodat de schone grond wordt beschermd? Zodat er 
geen verdere vervuiling plaatsvindt door het nieuwe gebruik?

5. De investeringsraming is gebaseerd op scenario 1 – minimaal. Wat 
hielden de andere scenario’s in? Welke ambities waren verwerkt in deze 
scenario’s? Wat waren de afwegingen van het college om scenario 1- 
minimaal aan de raad voor te leggen?

6. In de raming zijn verschillende kostenposten niet inbegrepen. Wat is de 
verwachting dat deze kosten zich alsnog voordoen? En wat is de hoogte 
van de te verwachte kosten?

7. De investering in het Ecopark levert een verhogend effect op de 
afvalstoffenheffing, te weten €4,20. Betekent dat een verhoging per jaar 
per huishouden?

Antwoorden:
1. Er zal gezorgd worden dat voldaan wordt uit de eisen uit de structuurvisie 

Groen.
2. Op de delen van het afvalbrengstation waar geen activiteiten rondom 

afvalinzameling plaatsvinden, is het mogelijk om groen/gras/bomen te 
plaatsen. Dit lijkt mogelijk op de geel gemarkeerde plaatsen en zal in de 
komende fase verder uitgewerkt worden.



Het aanleggen van een voetgangerspad rondom het Ecopark is met dit 
ontwerp mogelijk. Dit voetgangerspad vormt geen onderdeel van de 
opdracht voor de realisatie van het Ecopark maar wordt op dit moment 
door de afdeling Projecten openbare Ruimte verder onderzocht.

3. Dit is in principe bedoeld voor ondernemers/bewoners uit de regio. Er zal 
echter geen kringloopwinkel op het terrein komen, aangezien dit niet past 
binnen het huidige bestemmingsplan (geen detailhandel toegestaan). Wel 
is een inzamelpunt voor  kringloopgoederen opgenomen in het ontwerp. 
De wijze waarop dit verder wordt ingevuld, zal de komende periode 
worden uitgewerkt.

4. De vervuiling zit op een zodanige diepte en is zodanig ingekaderd, dat dit 
niet ingepakt hoeft te worden. In overleg met de ODMH zal besloten 
worden of dit mag blijven liggen of dat er gesaneerd moet worden 
alvorens te starten met de bouw.

5. Het enige verschil tussen scenario 1 en 2 is het feit dat in scenario 2 het 
risico van het saneren van de vervuiling en het funderen op palen in 
plaats van poeren is meegenomen. De afwegingen om scenario 1 voor te 
leggen aan de raad, is het feit dat projectteam verwacht dat met de 
huidige kennis van het projectgebied en het ontwerp  scenario 2 zich naar 
alle waarschijnlijkheid niet zal voordoen. In de komende fase wordt dit 
nader onderzocht.

6. De verwachting is dat scenario 2 zich niet zal voordoen. Indien zowel het 
bordes onderheid moet worden, als de vervuiling gesaneerd moet worden 
(scenario 2), worden de meerkosten op dit moment geraamd op € 
550.000. Mocht dit scenario zich toch voordoen, zal de raad gevraagd 
worden dit aanvullende budget beschikbaar te stellen.

7. Ja, de tariefsverhoging wordt voor een groot deel bepaald door de 



meerjaren kapitaallasten (rente en afschrijving) van de investering van het 
Ecopark.




